
Alkohol a deti 

 

V utorok, 26.3.2024,  sme sa zase stretli so žiakmi 7. ročníkov, aby sme si pripomenuli 

a rozobrali tému alkohol a deti. Prečo páve táto téma? Pretože naši žiaci, respektíve detí 

z komunity užívajú alkohol a to v nemalej miere.  

Aj keď je alkohol bežnou súčasťou našej spoločnosti, ide o psychoaktívnu látku, ktorá 

mladý organizmus významne ohrozuje a na telo dieťaťa pôsobí ako jed. Deti sú zvedavé a 

učia sa z príkladu dospelých.  

Ak je alkohol bežným doplnkom osláv v okolí dieťaťa, alebo pôsobí ako úľava od stresu, má 

dieťa problém naučiť sa prijímať rozmanité stránky života bez ďalších podporných látok.  

Úlohou nás pedagógov a dospelých je ukázať deťom postoj vedúci k zodpovednému 

správaniu pri požívaní  alkoholu. 

Besedu sme ukončili krátkymi filmami s danou témou a želaním, aby si aspoň niečo 

zapamätali a vzali do života. 

 

 



 

 

 


